



Dr. Usame SAIYDAN د. أسامة سَعِيدَان

✓ معلومات شخصية:

الجنسية: تركية، الأصل: فلسطيني، تولد: دمشق، العمر: 48 سنة، متزوج وعنده 4 أولاد

الإقامة: إستانبول، جوال: [+905334511222](tel:+905334511222) usame.saiydan@gmail.com

✓ أهم شهاداته وخبراته التعليمية:

- دكتوراه (عن بعد) في الدراسات الإسلامية وتاريخ الأديان من جامعة [Aalborg Academy](http://AalborgAcademy.com) في الدانمارك، ورسالته "الأدلة العقلية على البعث والنشور من القرآن الكريم". ماجستير في العلوم الإسلامية من جامعة [MEDIU](http://MEDIU.com) في ماليزيا ورسالته "الإجازات الحديثة وضوابطها في وسائل التواصل الاجتماعي الحديثة" وفيها 3 إبداعات علمية.

- دبلوم دراسات اللائحين الفلسطينيين من أكاديمية دراسات اللائحين التابعة لجامعة AEU في ماليزيا. وأول من شرح رحلة الإسراء والمعراج على خرائط جوجل عام 2013

- منظم للدورات العلمية التخصصية في المجالات: الفلسطينية و الاجتماعية و الشرعية، و محاضر جامعي، و مؤلف كتب وخطيب وله مقالات. وعام 2014 نشر فكرة "الطريقة الأم" في تعليم اللغات.

✓ الخبرات العملية:

1. المدير الإعلامي لمؤسسة صادق في دمشق لمدة 7 أعوام، وقائد أفواج الحج والعمرة لمدة 11 عاماً.
2. مدير عدة مواقع إلكترونية، ومحرر الأخبار الصحفية فيها.
3. تاجر بالعمور والعسل.
4. المدير التعليمي في "جمعية اللغة العربية للتعليم والثقافة" في إستانبول 2015 و2016.
5. مدير المشاريع في جمعية "وقت القراءة" التركية عام 2017.
6. حالياً: معلم العربية لغير الناطقين بها، ووكيل [Enagic](http://Enagic.com) في تركيا، وهو جهاز ياباني لشرب الماء القلوي (PH 9.5)

✓ معلومات إضافية:

ليس له أي انتماء حزبي أو سياسي. يستعمل التقنيات الحديثة في التعليم. ومهتم بعلم النفس الاجتماعي، ويجب العمل بروح الفريق، ويركز على حل المشاكل وليس عليها، ويفخر بمصولة على إعجاب وتقدير ومحبة رؤسائه وزملائه في العمل.



Dr. Usame SAIYDAN

Adres : Fatih-İstanbul
Mobil : +90 533 451 12 22
E-posta : usame.saiydan@gmail.com

KİŞİSEL BİLGİLER

Cinsiyeti : Bay
Medeni Durumu : Evli (4 çocuk babası)
Yaş: : 48

EĞİTİM

Doktora : AALBORG ÜNİVERSİTESİ-Danimarka Uzaktan Eğitim (İslam Araştırmaları ve Dinler Tarihi)
Yüksek Lisans: MEDIU ÜNİVERSİTESİ-Malezya
Lisans : Malezya AEU Üniversitesi (Mülteci Çalışmaları Akademisi) Filistinli Mülteciler Tezi
2013 yılında İsrâ ve Mirâç olayını internet üzerinden anlatarak eğitim seminerleri vermek.

İŞ DENEYİMLERİ

- ENAGIC** (Temsilcilik) 2020 (Halen)
 - Japon marka su arıtma cihazı (Alkali pH 9.5) toptan satışı.
- VAKT-İ KIRAAT DERNEĞİ** (Proje Sorumlusu) 2016 (Aralık)-2018 (Ocak)
 - Yurtdışında gerçekleştirdiğimiz projelerin yazışmalarını yapmak,
 - Yurtdışı projelerinin sözleşmelerini hazırlamak,
 - Anlaşmaya varılan projelerin ödeme planını hazırlamak,
 - Gerçekleştirdiğimiz projelerin teknik ve mali raporlarını hazırlamak.
- ARAPÇA EĞİTİM ve KÜLTÜR DERNEĞİ** (Eğitim Koordinatörü) 2015-2016
 - Eğitim müfredatını belirlemek
 - Uygun eğitimciler seçmek
 - Yıllık programlar hazırlamak
 - Eğitim seminerleri düzenlemek (Konusunda Uzman Eğitimciler)
- İŞLETME SAHİBİ**
 - Doğal kokular, bal ve kitap tüccarlığı
- SADIK DERNEĞİ (Şam)**
 - Medya Direktörü ve Ayrıca Hac ve Umre Kafilelerine Başkanlık.
- Çeşitli web sitelerinin yöneticisi ve basın bültenleri editörlüğünü yaptım.

DİLLER

Arapça : Anadil
İngilizce : Orta Derece (Okuma- Konuşma- Anlama)
Türkçe : Başlangıç Seviyesi

KİŞİSEL BECERİLER

- Herhangi bir siyasi parti ve gruba üye değilim; teknolojiyi yakından takip ediyor ve bilgisayarlı eğitim kullanıyorum; sosyoloji ve psikoloji ile yakından ilgileniyorum; sorunlardan çok onların nasıl çözüleceğine odaklanıyorum; takım çalışmasını seviyor ve önemsiyorum.

BİLGİSAYAR BİLGİSİ

- Çok iyi derece Microsoft Office Bilgisi (Word, Excel, Power Point ve Outlook Express)
- On Parmak Klavye Bilgisi Arapça (Seri)

CV Dr. Usame Saiydan

Personal Information:

Nationality: Turkish of Palestinian origin

Age: 48 / Place of birth: Damascus

Social Status: married with 4 children.

Residence: Istanbul / Phone: +905334511222 / E-mail: usame.saiydan@gmail.com

Academic Qualifications:

- Obtained excellent results in Hadith and translation Chain through reading and hearing conferred by highly renowned scholars of the Levant, and High-Level License granted by some scholars from the Islamic World. This reflects his firmness in Hadith knowledge.
- License from the Al-Fatih Islamic Institute in Damascus in 1997 with excellent grade, and he was rated the first in his batch.
- Diploma in the Studies of Palestinian refugees from the Academy of Refugee Studies. He was the first person who explain the journey of Isra and Maraj on Google Maps in 2013.
- Master of Hadith from the Al-Madinah International University (MEDIU) in Malaysia with an excellent grade in 2014. His master's thesis includes 3 creative issues, namely: "Hadith Licenses and Their Controls in Modern Social Media "
- PhD (distance-learning) in Islamic Studies and History of Religions from the Aalborg Academy of science University in Denmark at a rate of 90% in 2018, and his dissertation is titled as "The Mental Evidences of the Resurrection from the Qur'an".

Practical experience in the fields of education, leadership and trade:

1. Author of books, preacher, teacher and lecturer in many universities, and several published articles.
2. Delivering specialized courses in the fields of the Palestinian case, the Islamic sciences and the social issues in 6 countries
3. A leader of Hajj and Umrah groups for 11 years
4. A manager of some websites and an editor of press news
5. Lecturer at Al-Madinah International University (MEDIU) In Malaysia, and a Visiting Lecturer at the Malaysian University College of KUIZM, and at the Turkish Sabahattin Zaim University
6. Educational Director of the Association of Arabic Language for Education and Culture in Istanbul in 2015 and 2016, and in 2014 he disseminated the idea of "The Best Way" in teaching Arabic to non-native speakers
7. Project Manager in the Association of "Zaman Al-Qiraah" in Turkey in 2017
8. Current Work: The Agent of Enagic Company In Turkey. Enagic is a Japanese drinking water machine (PH 9.5)

Additional Information:

- Has no political or party affiliation,
- Uses many modern technologies in education, trade and marketing,
- Interested in social psychology,
- Loves teamwork,
- Focuses on problem solving

